
Protokoll                        Møte nr.: 19/19-21 

Møte: Styremøte i Norges Skytterforbund             Møtedato: Tirsdag 23. mars 2021 kl. 16.30 - 20.45.  

Sted: Møtet ble avholdt på Teams 

Referent:   Per Iversen 

Deltakere: Håvard Larsen (HL), Bjørn Harald Vik (BHV), Tom Lauritzen (TL), Ingrid Stubsjøen (IS),            
Maren Galguften Lunsæter (MGL), Esten Murbreck (EM), Thomas Strøm (TS) 
 
Fra Adm.: Per Iversen (PI = GS) 
                   
Unni Nicolaysen deltok på deler av sak 197, Arild Groven deltok på sak 198. 

  

  
Saksliste 
Sak 191/19-21 Godkjenning av protokoll fra styremøte nr. 18, 1. mars, 2021 
Sak 192/19-20 Årsregnskap 2020 
Sak 193/19-20 Oppdatert Budsjett 2021 
Sak 194/19-20 Jubileet, gjennomføring 
Sak 195/19-20 Spesialpris NSF 75 år 
Sak 196/19-20 Hedersbevisninger, fastsettelse 
Sak 197/19-20 Valgkomite Forbundstinget 2023, Forbundsstyrets innstilling 
Sak 198/19-20 Tingdokumenter, ferdigstillelse 
Sak 199/19-20 EM 2022, status og beslutninger 
Sak 200/19-20 Kartlegging av anlegg 
Sak 201/19-20 Saker til behandling på Idrettstinget 
Sak 202/19-20 Sportsskyting og miljø, NSFs offisielle syn 
Sak 203/19-20 Eventuelt 

 

 

Sak nr.: Saker til behandling Ansvar Frist 

191/19-21 Godkjenning av protokoll fra styremøte nr.18, 1. mars, 2021 
Vedtak: Protokoll fra styremøte nr. 18, 1. mars, 2021 godkjennes. 

 
 
 

 

192/19-21 Årsregnskap 2020 
Fullstendig, revidert årsregnskap 2020 ble behandlet. Årsregnskapet 
viser et negativt resultat på kr 855.004. 
Vedtak: NSFs Årsregnskap 2020 godkjennes 
 

 
 
 

 

193/19-21 Oppdatert Budsjett 2021 
Oppdatert budsjettforslag ble behandlet. Budsjettert 2021-resultat er 
positivt, kr 11.000. 
Vedtak: Forslag til oppdatert budsjett 2021 godkjennes som NSFs 
2021-budsjett 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

194/19-21 Jubileet, gjennomføring 
Tidligere skisserte elementer i jubileumsfeiringen står ved lag. PI 
redegjorde for status/progresjon. Saken lukkes i styresammenheng. 
Vedtak: Tatt til orientering. 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

195/19-21 Spesialpris NSF 75 år 
Sportssjef Tor Idar Aune tildeles ansvar for utarbeidelse av kriterier, 
kåring av prisvinner og prisens innhold. Offentliggjøres under 
jubileumsendingen 24. april. Saken lukkes i styresammenheng. 
Vedtak: Tatt til orientering. 
  

 
 
 
 
 

 



 Side 2 

Sak nr.: Saker til behandling Ansvar Frist 
 

196/19-21 Hedersbevisninger, fastsettelse 
Ordenskansler deltok i diskusjon rundt styrets innstilling vedrørende 
tildeling av hederstegn/merke. Styret besluttet videre tildeling av 
flere plaketter. Alle tildelinger vil på sedvanlig vis offentliggjøres 
under Forbundstinget. 
Vedtak: Hedersbevisninger fastsatt og vedtatt. 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

197/19-21 

 
 

Valgkomite Forbundstinget 2023, Forbundsstyrets innstilling 
Innstillingen ble behandlet, og vil fremgå av saksdokumentene til 
Forbundstinget. MGL og IS deltok ikke i behandlingen av denne sak. 
Vedtak: Innstilling til Valgkomite Forbundstinget 2023 vedtatt. 

 
 
 
 

 

198/19-21 Tingdokumenter, ferdigstillelse 
Tilgjengelige saksunderlag gjennomgått og fordeling av oppgaver 
under Tingforhandlingene besluttet. 
Vedtak: Tingdokumenter anses i hovedsak som ferdigstilt. Mindre 
justeringer gjøres. 
 

 
 
 
GS 

 

 

26. mars 

199/19-21 EM 2022, status og beslutninger 
Kort statusgjennomgang, med spesielt fokus på fremlagt budsjett 
som i sin helhet tilhører NSF Arrangement AS. Utfordringer 
forbundet med utarbeidelse/bruk av logoer, ble omtalt og vil følges 
opp ved behov. 
Vedtak: Fremlagt budsjett for EM2022 via NSF Arrangement AS 
vedtatt. 
 

 
 
 
HL/BHV 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

200/19-21 Kartlegging av anlegg 
PI redegjorde muntlig for respons på utsendt spørreskjema ved 
utløp av svarfrist, 20. mars. Totalt drøyt 300 fullstendige eller delvis 
utfylte besvarelser. Resultatene vil sammenstilles og analyseres, 
første offentliggjøring i forkant av Forbundstinget. Resultatene vil 
dessuten være grunnlagsmateriale for et oppdatert/utvidet 
anleggsregister på sikt. 
Vedtak: Tatt til orientering. 
  

 
 
 
 
GS 
 
 
 

 

 

 

20. april 

201/19-21 Saker til behandling på Idrettstinget 
Tre saker ble diskutert: Oppheving av forbud mot høydehus - 
Innføring av Påtalenemd - E-sport utfordringen; del av norsk idrett 
eller ikke. Høydehus og E-sport vil behandles ytterligere i forkant av 
Idrettstinget i slutten av mai. Innføring av Påtalenemd ble støttet. 
Vedtak: NSF støtter innføring av Påtalenemd, og NSF-delegatene til 
Idrettstinget 2021 pålegges å avgi stemme i henhold til dette. NSF 
sin holdning til Høydehus og E-sport fastsettes på neste styremøte. 
 

 
 
 
 
 
 

 

202/19-21 Sportsskyting og miljø, NSFs offisielle syn 
Saksunderlag gjennomgått. Enighet om at NSF skal fremstå som 
proaktiv og løsningsorientert i miljø- og klimaspørsmål. Dette 
arbeidet må forsterkes og prioriteres i tiden fremover, både nasjonalt 
og internasjonalt, sammen med andre skytterorganisasjoner der det 
er mulig og hensiktsmessig. Etablering av en sterk intern 
ressursgruppe fremstår som nødvendig 
Vedtak: NSFs offisielle syn ble vedtatt. Presenteres første gang i 
kretsledermøtet 25.mars. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

203/19-21 Eventuelt 
To orienteringssaker: Valgkomiteens arbeid i forkant av 
Forbundstinget, og inngåelse av samarbeid med ekstern 
markedsressurs basert på no-cure-no-pay. 

  

 

 
PI, 26. mars, 2021 


